
Skellefteå Strokeförening styrelsemöte 17/11 Skeppargatan 16

Närvarande: Camilla Stenmark, Birgitta Lundström, Gunnel Lundström, Gunnar Holmström, Roger 
Wikström och Sören Åström

Dagordning godkänns

Föregående protokoll gås igenom

Camilla post Med anledning av Internationella Funktionshindersdagen den 3/12 anordnar kommunen 
tillsammans med Röda Korset måndag 5/12 gratis föreläsning  kl 19.00-20.30 på Trappscenen, Sara 
kulturhus , med Christine Bylund #Vem är normal” bokning av biljett sker på Sara.

Enkät från kommunen alla till förenings medlemmar ska tycka till om kommunens 
Funktionshinderspolitiska strategi ”Ett Skellefteå för Alla” 

Ekonomi: plusgirot 110241,88 kr, kassa 4035 kr

Aktiviteter: Bad styrketräning samt Boule avslutas v  50 och börjar åter v2.Parasport har beställt 
crosstrainer ungefär 11000 kr kostar den  Men ännu osäkert hur stor del som storföreningen ska betala 
Birgitta kollar upp detta beslutet tar föreningen nästa möte.

Julklappar till julfesten 9 dec styrelsen försöker köpa 5-10 presenter var ca 30-75 kr, styrelsen lägger 
ut pengar får igen av Camilla senare

Hemsidan fungerar nu, uppdatering orsakade problem Camilla har ordnat det

 Camilla skickar ett nyhetsbrev till innan nyår

Rapporter nästa fredag  25 nov åker Elin Brännström till Bryssel för att se  om Skellefteå kommun 
blir bland de tre bästa i Access City Award. Prissumman blir då 1,5 miljoner Kronor.

Verksamhetsplan 2023 måste göras Camilla gör ett förslag till nästa styrelsemöte

Nästa möte blir 15 dec kl 13.00

Vid pennan Sören Åström

Roger Wikström Sören Åström
Ordförande Sekreterare


